
Referat
Bestyrelsesmøde
Tirsdag d. 18. januar 2018
i klubhuset kl. 17.00

Indkaldte: Kasper Jørgensen, Inge Jørgensen, Fritz Lauritsen, Morten Adel Larsen,
Hanne Clausen, Bjarne Rasmussen og Georg Schønemann.

Fraværende: Morten Adel Larsen og Bjarne Rasmussen.

Dagsorden / referat: Tovholder:

1. Sidste referat/bemærkninger

Der er sendt indbydelser ud til TakForHjælpenFesten. Dog er vi lidt i tvivl
om alle, der har hjulpet i årets løb, har fået tilsendt en indbydelse.
Vi følger op hos Vejsager, der står for tilbagemeldingerne. Kasper

Udformningen af klubbens nye velkomstskrivelse blev diskuteret og vi fandt
frem til en egnet struktur. Nyt udkast forelægges på kommende best.møde. Georg

2. Nyt fra formanden.

Vores vinterarrangementer forløber tilfredsstillende, dog konkurrerer nogle
af dem lidt med EM i håndbold.
Vi annoncerer fortsat aktiviteterne på FaceBook umiddelbart før hvert
arrangement. Kasper
I nyhedsbrevene annonceres kun de aktiviteter, der løber af staben indtil
næst kommende nyhedsbrev. Georg

Klubbens egen varmepumpe i klublokalet er helt kaput og skal udskiftes.
Vi har indhentet et tilbud på en ny, til kr. 15.000.
Den indkøbes og monteres hurtigst muligt. Kasper

Der er indløbet indkaldelse til generalforsamling i Sydstævns Kredsen,
(Sejlunionens område vi tilhører) mandag den 19. februar på Bogø.
Da mødet ligger uhensigtsmæssigt, og vi i år ikke anser det for væsentligt,
sender vi ingen repræsentanter. Kasper

3. Nyt fra A.m.b.a.

A.m.b.a. har givet tilsagn om støtte til årets Agersø Rundt med samme
beløb som i 2017. Det takker vi mange gange for, hvilket også viser
et godt fællesskab i vores Marina. Frits



Sejlklubben har fået mulighed for at udpege 3 personer, der vil blive instrueret
i (begrænset) brug af den nye søjlekran. Kasper

Vi har endnu ikke modtaget respons på vort ønske om en gennemgang af vores
serviceaftale med A.m.b.a. Vi rykker. Frits

4. Nyt fra kassereren.

Vi mangler tilbagemeldinger fra nogle af vores udvalg, og således kan et
budget for 2018 endnu ikke fremlægges. Inge
Sejlerskolens fremlagte budget for 2018 er godkendt.

Vi har modtaget tilskud fra Kommunen vedr. udgifter til uddannelse af
instruktører, dog lidt mindre end forventet, i alt kr. 2.200 ud af ca. kr. 6.800

Vi havde pr. 1/1-2018 lidt flere medlemmer end på samme tidspunkt sidste år,
men medlemstallet i ungdomsafdelingen er faldet markant. Det vækker
bestyrelsens bekymring, da vi har investeret betydeligt i materiel og uddannelse af
instruktører. Således vil vi kraftigt overveje mulighederne for som min. at
genrejse medlemstallet af ungdomssejlere. Kasper / Houkjær

Et faldende medlemstal i ungdomsafdelingen flugter heller ikke vores
ambitioner om store bygningsinvesteringer til netop ungdomssejlerne.

5. Nyt fra udvalgene.

Kapsejlads:

Intet nyt.

Junior:

Se under forrige pkt.

Sejlerskolen:

Stor aktivitet i teoriundervisning til Duelighedsbevis.
Vi har indsendt specifikationer til fortsat certificering af Sejlerskolen,
og godkendelse anses for en formalitet. Søren W

DS markedsfører markant unionens sejleruddannelser som vi er en del af.
Vi forventer øges efterspørgsel af især speebåds-kørekort.

Fremsendt budget for 2018 er godkendt.

Der arbejdes fortsat med at udarbejde sikkerhedsforskrifter for brug af
klubbens fartøjer. SørenW/ Georg

Fest & Ballade:

TakForHjælpenFest den 9. februar er klar.



Agersø Rundt: Lørdag den 8. september 2018.

Vi er i fuldt gang med planlægningen af årets Agersø Rundt. Vi åbner snart
annonceringen på FB og det tilhørende tilmeldingsmodul. Tom/ Georg

Vi har søgt Slagelse Kommune om tilskud til dækning af de store omkostninger
til teltleje. Det vil blive behandlet på kommunens kommende udvalgsmøde. Tom/ Georg

Ambition for årets arrangement: 100 både og 350 mennesker til festen.

Maxi 77-klubben har allerede annonceret ca. 10 både til deres klasseløb.

6. Eventuelt:

Årets generalforsamling finder sted onsdag den 18. april 2018 ,
nærmere annoncering senere.

Forslag til næste ordinære bestyrelsesmøde:

Tirsdag den13. februar 2018 kl. 17.00. Referent: Georg Schønemann


